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The practice of child abuse in the family and its impact on school performance

Rachid Chikhi
Department of Sociology- Blida 2
Abstract :

Child abuse is an integral part of violence in society and a manifestation of domestic violence, rooted
in cultural, social and power relations. It also has a negative impact on the child's life, his physical and
mental health; and what appears in his behavior and even in his relationships with others, and this is
what we will try to explain in this article through a practical study.

Key words: domestic violence, social violence, child

La pratique de la violence envers ’enfant au sein de la famille et son impact sur le
rendement scolaire

Rachid Chikhi
Département deSociologie- Blida 2

Résumé :
La maltraitance envers les enfants fait partie intégrante de la violence au sein de la société et constitue
une manifestation de la violence domestique, enracinée dans les relations culturelles, sociales ainsi que
les rapports de force. Elle a aussi un impact négatif sur la vie de l'enfant, sa santé physique et



psychique ; et ce qui apparait dans son comportement et méme dans ses relations avec les autres, et
c'est ce que nous essayerons d'expliquer dans cet article a travers une étude pratique.
Mots clés : violence parentale, violence sociale, enfant
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